简要说明

(本篇资料由自治区统计局综合处整理,电话: 0771-5893401)

一、本篇资料主要内容及来源

- (一)一般公共预算收支总额及指数、主要年份财政分项目收入及支出(广西壮族自治区财政厅)。
- (二) 主要年份金融机构期末存贷款情况、当 年全社会金融机构信贷收支平衡表(中国人民银行

南宁中心支行)。

(三)主要年份保险业务(中国银行保险监督管理委员会广西监管局)。

二、其他情况说明

2022年财政数据提供时间为2023年6月15日,非最终数,仅供参考。

Brief Introduction

(This chapter is compiled by the General Office of the Guangxi Zhuang Autonomous Region Bureau of Statistics, Tel: 0771-5893401)

Main Contents and Sources

- (i) Total volume and index of public budget revenue and expenditure, local government revenue and expenditure by items in main years (Department of Finance of Guangxi Zhuang Autonomous Region).
- (ii) Deposits and loans balanced at end-year of financial institutions in main years, and balance sheet

of credit funds of total financial institutions in that year (Nanning Central Sub-branch of the People's Bank of China).

(iii) Insurance business in main years (Guangxi Regulatory Bureau of China Bank & Insurance Regulatory Commission).